





十分科學 2022/23

通過網上學習材料和練習,自學有關健康、科學、環境及資訊科技等知識。

| 相關學科 | 常識 |
|------|--|
| 組別 | • 初級組:小四學生 |
| | ● 中級組:小五學生 |
| | ● 高級組:小六學生 |
| 日期 | 第一期:2022年10月3日至2023年1月31日 |
| | 第二期:2023年2月1日至2023年5月31日 |
| 內容 | 1. 逢星期一、四開放一個新練習,學生須以教城學生帳戶登入,並於計劃期 |
| | 内完成 |
| | 2. 教師可於網站查閱報告,掌握學生進度 |
| 語言 | 中文 |
| 報名 | • 學生可自由參與計劃,競逐個人獎項 |
| | • 負責教師請於 2023 年 5 月 31 日或以前 ,以教城校本教師帳戶填妥網上報 |
| | 名表格,以競逐學校獎項 |
| 獎項 | ● 每期各組設冠、亞、季軍各1名及優異獎7名 |
| | ● 全年獎項:「積極參與學校獎」(10名) |
| | 得獎學生和學校可獲書券、證書等獎品 |
| 結果公佈 | 結果將於每期計劃完結後於網站公佈,得獎學校以及得獎學生的所屬學校將 |
| | 獲另行通知 |
| 網站 | edcity.hk/10sci |







10-Minute Science 2022/23

Encourage students to self-learn knowledge of health, science, environment and information technology through exercises.

| 2 | |
|--------------|---|
| Subject | General Studies |
| Division | Junior Division: P4 students |
| | Intermediate Division: P5 students |
| | Senior Division: P6 students |
| Period | Phase 1: 3 October 2022 - 31 January 2023 |
| | Phase 2: 1 February 2023 - 31 May 2023 |
| Details | 1. A new exercise will be released every Monday and Thursday. Students need to |
| | log in with their EdCity student accounts to finish the exercises within the |
| | scheme period. |
| | 2. Teacher reports with student progress are available on the website. |
| Medium | Chinese |
| Enrolment | All students are free to join the scheme and get individual student prizes. |
| | • Teachers can register online with their EdCity school-based teacher accounts |
| | by 31 May 2023. Schools that have entered the Scheme are entitled to win |
| | school prizes. |
| Awards | • 'Champion', 'First Runner-up', 'Second Runner-up' and 7 'Merit Awards' for |
| | each division in each phase |
| | Whole-year award: 'Best Participation Awards for Schools' (10 in total) |
| | Awardees will receive book vouchers, certificates, etc. |
| Result | Results are announced on the website after each phase ends. Awarded schools |
| Announcement | and schools with prize-winning students will receive a separate notification. |
| Website | edcity.hk/10sci |
| | |